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Svar från Mats E Nilsson 
Inkommet 2021-04-21 
 
1.  
Bra är möjligheten till ersättare att få sitta med och lyssna sant ställa frågor.  
 För mig har det gällt HSN och Regionfullmäktige. 
 
2 och 3.  
Oklar ansvarsfördelning HSN och Regionstyrelse. Försökt sitta med och lyssna i alla HSN 
men info om vad som hänt i RS saknas. Hur regleras ansvaret mellan RS och HSN ?  
RS har det ekonomisk ansvaret hörde jag just men det är mycket i ansvar för 
framförhållning och planering som är oklart. Känns låghalt.  
 
4.   
När jag satt i ”Pensionärsrådet” 2014-2018 gjorde vi studiebesök på olika avd för att se hur 
det såg ut på golvet. Lite stort dra med hela HSN på studiebesök och lyssna på 
medarbetarna men i HSN får vi nästan bara info via chefer och föga kontakt med 
medarbetarna ”på golvet”. Vet inte riktigt hur detta skall lösas men mer kontakt vore bra. 
 
5.  Känns lagom med 55 ledamöter.  
 


